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Diagrams/Warnings

	 Do not operate this unit unless it is completely assembled. 

	 There are no user-serviceable parts inside the unit.

Purification Dial

FRONT REAR

Purification Output Nozzle Fan Air Intake

Removable Outlet Plug
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Getting Started

1.	 Place the Removable Outlet Plug into the back of the unit. 

2.	 Rotate the Purification Dial all the way to the left in order to start in 
the OFF position. 

3.	 Plug the unit into a wall outlet and rotate the Purification Dial to the 
right until the unit turns on. 
 
NOTE:  This is the minimum setting for purification output. 

4.	 Set the strength of the unit by turning the Purification Dial slowly to 
the right until you notice the fresh smell it emits. 

5.	 Adjust the unit according to the amount of pollution in the area.
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1.	 Turn the unit OFF and remove it from the wall outlet. 

2.	 Vacuum out the Fan Air Intake until clean. 
 
NOTE:  Blowing Air into the Fan Air Intake in order to clean the unit is not advised.  This 
will only restrict future air flow and pollute the quality of air being emitted by your unit. 

3.	 Dip a cotton swab (Q-Tip) in Isopropyl Alcohol and insert it into the 
Purification Output Nozzle.  Gently rotate the swab and clean the entire 
area until all visible contamination has been removed.  Use a new cotton 
swab to dry the previously cleaned area. 

4.	 Allow the unit to dry, face down. 

5.	 Plug your unit back into the outlet and turn the dial to maximum 
purification output.  Verify that the blue light is on and that there is a clean 
smell emitting from your unit before turning the dial back down to your 
desired purification output level.

Cleaning/Maintenance
NOTE:  For proper operation, the unit should be cleaned at least once per month.
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Specifications

Voltage. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                100-240 V, 50/60 Hz 

Dimensions . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                      4.25” H  x  3.50” W  x  2.7” D

Net Weight . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                        6.35 oz.

Ozone Output. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                  50-60 mg/h

Effective Area. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                       325 ft2

Warranty. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                     1 Year Manufacturer’s Warranty
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Warranty Information
Your pureAir 50C Air Purifier is warranted to be free from all defects in material and workmanship in normal household use 

for a period of 1 Year from date of purchase.  The warranty is granted only to the original purchaser and members of his 

or her immediate household.  The warranty is subject to the following provisions. Any damages or malfunctions caused by 

negligence, abuse, or use not in accordance with the Owner’s Manual are not covered by this warranty.  Likewise, any 

defects or damages caused by unauthorized service are not covered. Low Environmental Impact Technology (LEIT) will, at its 

option, repair or replace a defective Air Purifier that is covered by this warranty.  As a matter of warranty policy, LEIT will not 

refund the customer’s purchase price. To obtain warranty service you must return the defective Air Purifier along with proof of 

purchase to the LEIT Authorized Warranty Station.  All transportation charges on parts, or units, submitted under this Warranty 

shall be borne by purchaser. Unless this Warranty is expressly renewed or extended by LEIT, any repaired or replaced part of 

unit shall be warranted to the original purchaser only for the length of the unexpired portion of the original warranty.

FURTHER LIMITATIONS AND EXCLUSIONS ARE AS FOLLOWS: 
 

Any warranty that may be implied in connection with your purchase or use of the Air Purifier, including any warranty of 

merchantability or any warranty for Fitness For A Particular Purpose is limited to the duration of this warranty.  Some states do 

not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitations may not apply to you.

Your relief for the breach of this warranty is limited to the relief expressly provided above.  In no event shall LEIT be liable 

for any consequential or incidental damages you may incur in connection with your purchase or use of the Air Purifier.  

Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or 

exclusion may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which 

vary from state to state.

REGISTRATION 
 

Please register your new Air Purification product within 10 days of purchase:

www.LEIT.ca
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Schémas/mises en garde

	 Ne pas faire fonctionner cet appareil sans qu’il soit complètement assemblé.

	

	 Il n’y a aucune pièce réparable par l’utilisateur à l’intérieur de l’unité.

Cadran du purificateur

AVANT ARRIÈRE

Buse de sortie du purificateur Admission d’air du ventilateur

Fiche d’alimentation amovible
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Pour démarrer

1.	 Placer la fiche d’alimentation amovible à l’arrière de l’unité. 

2.	 Tourner le cadran du purificateur entièrement vers la gauche afin de démarrer 

à la position arrêt. 

3.	 Brancher l’appareil à une prise murale et tourner le cadran du purificateur vers 

la droite jusqu’à ce que l’appareil se mette en marche. 

 
REMARQUE : Ceci est le réglage minimum pour la sortie du purificateur. 

4.	 Régler la puissance de l’appareil en tournant le cadran du purificateur lentement 

vers la droite jusqu’à ce que vous remarquitwez l’émission d’une odeur fraîche. 

5.	 Régler l’appareil en fonction de la quantité de pollution dans la pièce.
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1.	 Mettre l’appareil hors tension et le retirer de la prise murale. 

2.	 Libérer l’admission d’air du ventilateur jusqu’à ce qu’elle soit propre avec un aspirateur. 
 
REMARQUE : Souffler de l’air dans l’admission d’air du ventilateur afin de nettoyer l’unité n’est 
pas conseillée. Cela ne fera que restreindre toute circulation de l’air et nuira à la qualité de l’air 
émise par votre unité. 

3.	 Tremper un coton-tige (Q-tip) dans de l’alcool isopropylique et l’insérer dans la buse 

de sortie de purification. Tourner délicatement le coton-tige et nettoyer l’ensemble 

de la zone jusqu’à ce que toute contamination visible ait été supprimée. Nouveau 

coton-tige pour sécher la zone nettoyée auparavant. 

4.	 Laisser sécher l’appareil, face vers le bas. 

5.	 Rebrancher votre appareil à la prise murale et tourner le cadran pour une sortie de 

purification maximale. Que le voyant bleu est allumé et que l’appareil émet une 

odeur propre avant de tourner le cadran à la puissance de purification désirée.

Nettoyage/entretien
REMARQUE : L’appareil doit être nettoyé au moins une fois par mois pour un fonctionnement.
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Fiche technique
Tension . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                    100-240 V, 50/60 Hz 

Dimensions . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                     108 mm H  x  89 mm L  x  69 mm P

Poids net. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                              180 g

Production d’ozone. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                50-60 mg/h

Zone efficace. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                                          30 m2

Garantie. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .                                          Garantie du fabricant de 1 an
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Renseignements sur la garantie
Votre purificateur d’air pureAir 50C est garanti contre tout défaut de matériau et de fabrication dans des conditions normales d’utilisation 

pour une période de 1 an à partir de la date d’achat. La garantie est accordée uniquement à l’acheteur initial et les membres de son 

ménage. La garantie est soumise aux dispositions ci-après. Les dommages ou défauts causés par négligence, abus ou une utilisation non 

conforme avec le Manuel du propriétaire ne sont pas couverts par cette garantie. De même, tous les défauts ou dommages causés 

par un entretien non autorisé ne sont pas couverts. Low Environmental Impact Technology (LEIT) s’engage, à sa discrétion, à réparer ou 

remplacer un purificateur d’air défectueux couvert par cette garantie. En ce qui a trait à la politique de garantie, LEIT ne remboursera pas 

le prix d’achat du client. Pour obtenir un entretien sous garantie, vous devez retourner le purificateur d’air défectueux accompagné d’une 

preuve d’achat à la station de garantie agréée LEIT. Tous les frais de transport des pièces ou des unités, présentés en vertu de la présente 

garantie sont à la charge de l’acheteur. À moins que cette garantie soit expressément renouvelée ou prolongée par LEIT, toute unité 

réparée ou partie remplacée de l’unité doit être garantie à l’acheteur original seulement pour la longueur de la partie non expirée de la 

période de garantie originale.

LES AUTRES LIMITATIONS ET EXCLUSIONS SONT LES SUIVANTES :
La garantie qui peut être implicite dans le cadre de votre achat de l’utilisation du purificateur d’air, y compris toute garantie de 

qualité marchande ou garantie d’adéquation à un usage particulier, est limitée a la durée de la présente garantie. Certaines 

provinces ne permettent pas les limitations sur la durée d’une garantie implicite, la limitation mentionnée ci-avant peut en 

conséquence ne pas s’appliquer.

Votre recours pour la violation de la présente garantie est limité au recours expressément prévu ci-dessus. En aucun cas, LEIT ne sera tenu 

responsable des dommages accidentels ou consécutifs résultant de votre achat ou de l’utilisation du purificateur d’air. Certaines provinces 

ne permettent pas l’exclusion ou la limitation des dommages accidentels ou consécutifs, la limitation ou l’exclusion ci-dessus peuvent en 

conséquence ne pas s’appliquer. Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques et vous pouvez également avoir d’autres droits qui 

varient de province en province.

INSCRIPTION
Veuillez inscrire votre nouveau purificateur d’air de dans les 10 jours suivant la date d’achat :

www.LEIT.ca
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